

CATALO Green Coffee Bean Extract Fat Burning Formula contains Svetol® which is unique decaffeinated green coffee bean extract derived from premium Robusta beans. Extracted by a proprietary processing technology, it contains standardized 45% Chlorogenic Acids and 10% 5-Caffeoylquinic Acid, which have been clinically proven effective in supporting fat reduction and significant weight loss – average 1 lb in a week¹. This revolutionary ingredient has also won the Bronze Award 2006 of Health Ingredients Europe (HIE).

The beneficial active ingredients, Chlorogenic Acids, is renowned for supporting weight and body fat management. It achieves and maintains healthy body weight and BMI by boosting the metabolism and facilitating the transfer of fat to a source of energy. Teaming up with Natural Green Tea extract and Raspberry Ketones, CATALO Green Coffee Bean Extract Fat Burning Formula is clinically proven to enhance lean muscle building and give you a firmer bodyline.¹ It is definitely an all-rounded solution to slim your silhouette and harmoniously redefine your contours. It is suitable for people who want to lose weight and maintain shapely figure healthily.

Main Functions:

- Support healthy weight management and BMI
- Boost metabolism and enhance fat burning
- Inhibit fat accumulation and lose weight
- Increase lean muscle mass and firm bodyline

CATALO

Green Coffee Bean Extract FAT BURNING

綠咖啡豆 燒脂專家

● 臨床實證平均每星期減1磅或以上¹ ●

● 激活新陳代謝，加快燒脂 ●

● 脫咖啡因，健康瘦身 ●



60 粒(天然營養補充食品) 美國製造
60 Capsules (Dietary Supplement) Made in USA

Supplement Facts 營養數值

Serving Size 食用份量: 2 Capsules 粒 (1090mg 毫克)
Servings Per Container 每包裝所含食用份量: 30

Amount Per Serving 每食用份量

Svetol® Natural Decaffeinated Green Coffee Bean Extract (Standardized 45% Chlorogenic Acids, 10% 5-Caffeoylquinic Acid)/ Svetol® 天然脫咖啡因綠咖啡豆精華 (含標準化45%綠原酸及10% 5-咖啡酰奎寧酸)	400mg/毫克
Natural Green Tea Extract (Standardized 98% Polyphenols, 75% Catechins, 40% EGCG)/ 天然綠茶精華 (含標準化98%多酚、75%兒茶素及40%益多酚)	200mg/毫克
Raspberry Ketones/覆盆子酮	200mg/毫克

建議食法	預防肥胖人士: 每天1次, 每次2粒 加速效果食法: 每天2次, 每次2粒 請於餐前30分鐘服用
成份	Svetol®天然綠咖啡豆精華(脫咖啡因), 天然綠茶精華, 覆盆子酮 其他成份: 骨膠原膠囊(明膠), 增體劑(植物纖維素), 抗結劑(硬脂酸鎂)
保存方法	請放於乾燥及陰涼地方, 避免陽光直接照射
內容量	32.7克(545毫克 x 60粒)
此日期前最佳	如盒所標示(日月年)

孕婦或哺乳中婦女不適用
此產品源自天然成份, 顏色深淺略有差異或變化屬正常現象, 不影響產品質量。

Serving Directions	For normal dosage, take 2 capsules daily For fast-acting dosage, take 2 capsules twice daily Take capsules 30 minutes before meal
Ingredients	Svetol® Natural Decaffeinated Green Coffee Bean Extract, Natural Green Tea Extract, Raspberry Ketones Other Ingredients: Gelatin (Capsule), Bulking agent (Plant Cellulose), Anticaking agent (Magnesium Stearate)
Storage	Keep in a dry and cool place Avoid direct sunlight
Net Weight	32.7g (545mg x 60 capsules)
Best Before	Shown on box (ddmmyy)

Not suitable for pregnant or lactating women

This product is made from natural sources and may have color variation. This is a normal phenomenon and does not affect product quality.

svetol

Svetol® is a registered trademark of Naturex, Inc.

美國家得路綠咖啡豆燒脂專家 採用專利成份Svetol®綠咖啡豆精華, 從優質未經烘焙的非基因改造羅巴斯塔(Robusta)咖啡豆中提煉而成, 蘊含標準化45%綠原酸與10% 5-咖啡酰奎寧酸, 其革命性配方更榮獲歐洲保健食品創新獎, 經臨床實驗証其功效, 可於短時間內速減體重¹。

綠咖啡豆中的活性成份綠原酸, 能加快身體燃燒脂肪, 調節脂質代謝, 達致控制體重及調節脂肪比例等功效, 更含大量抗氧化物, 有效抗老化。配合天然綠茶精華及提煉自覆盆子精華(亦即山紅莓)的有效成份覆盆子酮, 全面提升燒脂功效, 助您塑造理想身形。採用脫咖啡因綠咖啡豆, 成份天然, 安全有效。

主要功效:

- 健康減磅及改善身體質量指數(BMI)
- 減低碳水化合物攝取量, 加快燒脂
- 轉化脂肪為能量, 調節脂肪比例
- 增加瘦肌肉量, 加快新陳代謝及纖體塑形

標準化45%綠原酸 臨床實證有效

Svetol®綠咖啡豆燒脂專家經臨床驗證, 包括法國Dr. Dellalibera的測試結果: 證實體重超標的參加者能在短時間內成功減磅。絕對適合希望燒脂減磅、重塑身形及容易肥胖人士。

臨床實證平均每星期減1磅或以上¹



美國 CATALO 客戶服務熱線: (852) 3556 8686
網頁: CATALO.COM

Product Code/
產品編號 3003

¹ Dellalibera, O., Lemaire B, Lafay S. 2006. Svetol, Phytotherapie. 4(4): 194-197 (Refer to Svetol®)